

Title (en)

Tilting device for the presentation of information in a point of sale

Title (de)

Neigbare Vorrichtung für die Darstellung von Informationen in einer Verkaufsstelle

Title (fr)

Dispositif inclinable de présentation d'informations dans un point de vente

Publication

**EP 1450336 A1 20040825 (FR)**

Application

**EP 04290432 A 20040218**

Priority

FR 0301983 A 20030218

Abstract (en)

The display (1), for use at the point of sale, has a support (3) for the removable display placard. A mounting (2) is for attachment to the front of the merchandise shelf, and the like. An intermediate section (4), is between the support and the mounting, so that the support can pivot on it to present the display at a suitable angle in relation to the mounting. The display (1), for use at the point of sale, has a support (3) for the removable display placard. A mounting (2) is for attachment to the front of the merchandise shelf, and the like. An intermediate section (4), is between the support and the mounting, so that the support can pivot on it to present the display at a suitable angle in relation to the mounting. The placard is held in place at the support by its base (5) a tongue (7), and chamfered plugs (6).

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif (1) de présentation d'informations de type affichette dans des points de vente comprenant une partie support (3) servant de pièce d'attache pour la fixation amovible d'affichettes de signalétique, une partie montage (2) pour permettre le montage dudit dispositif (1) sur un profilé de type porte étiquettes monté sur la face avant d'une étagère d'un point de vente et une partie intermédiaire (4) entre ladite partie support (3) et ladite partie montage (2), caractérisé en ce que ladite partie support (3) est apte à pivoter vis-à-vis de ladite partie intermédiaire (4) de manière adaptée pour permettre de faire varier l'inclinaison de ladite partie support (3) par rapport à ladite partie montage (2). <IMAGE>

IPC 1-7

**G09F 15/00; G09F 7/20**

IPC 8 full level

**G09F 3/20** (2006.01); **G09F 7/20** (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**G09F 3/204** (2013.01 - EP); **G09F 7/20** (2013.01 - EP US); **G09F 15/0018** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] US 5077924 A 19920107 - YAMAGUCHI KINICHIRO [JP]
- [A] FR 2743852 A1 19970725 - REALISATIONS IND ARI ATEL [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1450336 A1 20040825**; FR 2851363 A1 20040820; FR 2851363 B1 20050506

DOCDB simple family (application)

**EP 04290432 A 20040218**; FR 0301983 A 20030218